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JZU Dom zdravlja Podgorica 
~  Sindikalna organizacija ~ 
Izvršni odbor 
Podgorica,
23.10.2014. god.
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ZAPISNIK
sa Vanredne sjednice Izvršnog odbora Reprezentatvne Sindikalne organizacije JZU
DZ Podgorica održanog 23.10.2ol4 . godine sa početkom u 1200 h.

Sastanku su prisustvovali: dr Novak Praščević, M ila Pejović, Irena Laković, M iodrag 
Kažić, dr Milan Vujnović, dr M irko Vujošević, Vesna Pavićević, Sanja Knežević, N ikola 
Talović, članovi IO Sindikata i Srđan Popović, punompćnik zaposlenih u ovom sporu.

Dnevni red sjednice:
1. Aktuelna dešavanja u vezi Naknade troškova za prevoz za zaposlene u JZU Dom 

zdravlja Podgorica za period od 01.03.2010. godine i dalje.

Sjednicu je  otvorio i prisutne pozdravio predsjednik Prim. dr med. N ovak Praščević. 
Predsjednik je  informisao članove Odbora o aktuelnim dešavanjim a u vezi Naknade 
troškova za prevoz za zaposlene u JZU Dom zdravlja Podgorica pred Agencijom  za 
m im o rješavanje sporova. Redovno informisanje članova naše Sindikalne organizacije je  
naša obaveza, između ostalog i zbog ogromnog i svakodnevnog interesovanja zaposlenih.

Zadnji sastanak u Agenciji je  održan 21.10.2014. godine u 14h. Odazvali smo se pozivu 
iako je  sastanak iznenada organizovan i najavljen istoga dana. Sastanku su prisustvovali 
Vjera M ijatović, arbitar Agencije u ovom postupku, Am ra Bašić, advokat, zastupnik JZU 
Dom zdravlja Podgorica i predstavnici reprezentativnog Sindikata JZU Dom zdravlja 
Podgorica, Novak Prašćević, predsjednik Reprezentativnog Sindikata JZU Dom zdravlja 
Podgorica, i Srđan Popović, dipl. Pravnik, zastupnik zaposlenih.
Kristalno jasna situacija u vezi nadoknade troškova prevoza promovisana i potvrđena 
prethodnih mjeseci na 3 (tri) održana ročišta, na ovom sastanku je  dobila za Nas 
iznenađujući zaokret.
Pravni zastupnik JZU Doma zdravlja Podgorica je  tražila izmjene dvije stavke koje su 
ranije na ročištima dogovorene i potpisane. Insistirala je  na izmjeni ukupne sume novca 
za nadoknadu troškova na 50% od ranije preciziranog, kao i o sada nepotrebnom  
angažovanju sudskog vještaka ekonomske struke čije je  angažovanje potvrđeno na 
zadnjem ročištu na insistiranje istih. Navodno bi drugu polovinu novca za troškove 
nadoknade prevoza za zaposlene, isplatio poslodavac kada bude imao za to sredstava. 
Novi predlog u vezi ranije angažovanog vještaka nijesmo dobili u pisanoj formi i na 
datum ovog sastanka je  kasno pričati o tome jer je  vještak već završio svoj dio itekako 
obimnog posla.
Bili smo zatečeni i zbunjeni ovim obrtom je r je  ranije potvrđeno i potpisano drugačije.



Nijesmo potpisali zapisnik uz usmeno iskazano uvjeravanje da ćemo u pisanoj formi 
poslati Agenciji stav reprezentativnog Sindikata JZU Dom zdravlja Podgorica nakon 
sastanka Izvršnog odbora Sindikalne organizacije, a u roku što prije.
Nakon izvještavanja prisutnih članova 10 sindikalne organizacije JZU Dom zdravlja 
Podgorica, o tvorenaje  rasprava po ovom pitanju. Donešen je  jedinstven stav i zaključci 
po ovom pitanju.
Ne slažemo se sa novim predlozima pravnog zasupnika JZU Dom zdravlja Podgorica i 
ostajemo pri ranije utvrđenim i poznatim stavovima u vezi nadoknade troškova za pre'« ' 
zaposlenih u JZU Dom zdravlja Podgorica.
Takođe, u cilju mirnog rešavanja navedenog radnog spora, nastavićem o korektnu i 
otvorenu iskazanu sprem nost za rešavanje istog.

Sjednica je  završena u 1330 h.

Zapisnik vodio :
M iodrag Kažić,
član 10 Sindikata JZU Dom zdravlja Podgorica

DOSTA VUENO:
1. a/ a
2. Agenciji za mirno rješavanje sporova
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Predsjednik 10 sindikalne org. JZU DZ Pgd. 
Prim dr med. N ovak Praščević
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